

## 月交易大赛条款和条件

### 1. [真实]月大赛规则

- 1.1 本竞赛由TTCM Traders Capital Limited（以下简称 "TTCM "和 "本公司"）举办。
- 1.2 注册本大赛和/或参加大赛即表示您同意本规则，除非您同意本规则，否则您没有资格获得奖品。
- 1.3 每个月的比赛从2022年期间每个适用月的第一天（"开始日期"）上午[00:00]（EET）开始到2022年期间该适用月的最后一天晚上23:59（EET）结束（分别为 "结束日期 "和 "比赛期间"）。

交易大赛日期。

- 第一轮：2022年7月1日，00:00 EET至2022年7月31日，23:59 EET。
- 第二轮：2022年8月1日，00:00 EET至2022年8月31日，23:59 EET。
- 第三轮：2022年9月1日，00:00 EET至2022年9月30日，23:59 EET。
- 第四轮：2022年10月1日，00:00 EET至2022年10月31日，23:59 EET。
- 第五轮：2022年11月1日，00:00 EET至2022年11月30日，23:59 EET。
- 第六轮：2022年12月1日，00:00 EET至2022年12月31日，23:59 EET。

### 2. 参赛资格

- 2.1 只有达到法定年龄（18岁或以上）的人才能参加比赛。
- 2.2 根据公司的程序和政策，所有经过验证的标准账户持有人（以下简称 "参赛者"）均可参加月度实盘比赛；不符合在公司开设实盘标准账户的参赛者将被取消资格，公司将保留扣留奖金并根据比赛条件奖励其他交易者的权利。
- 2.3 每个参赛者都同意在注册时提供真实数据。提供虚假数据可能导致在任何阶段被取消比赛资格。
- 2.4 每位客户每月只能开设一个交易大赛账户。用户仍然可以在多个账户上进行交易；但是，他们每个月只允许将其中一个账户加入到比赛中。

- 2.4.1 参加比赛的用户如果有一个以上的资料，并开设或操作多个比赛账户，将无权获得任何奖品。
- 2.5 只有标准账户类型才有资格参加实盘交易大赛。
- 2.6 最低存款额是300USD/300EUR/30,000JPY/300GBP，才有资格参加交易大赛。
- 2.7 参赛者可以参加当月或下月进行的月度实盘交易大赛，方法是在当月的第一天到当月的最后一天之间的任何时间，在安全区将他/她的账户输入大赛。
- 2.8 每个比赛账户应具有相同的交易条件。
- 2.8.1 初始存款：300美元/300欧元/30,000日元/300英镑或以上。
- 2.8.2 杠杆：任何杠杆，最高1:3000。
- 2.8.3 交易工具：外汇、金属、指数、商品、加密货币。
- 2.8.4 允许通过专家顾问进行交易[剥头皮]。
- 2.9 战略追随者（复制贸易/社会贸易项目）不能用他们的复制贸易/社会贸易账户参加月交易大赛。
- 2.10 参加任何无存款奖金的客户没有资格使用他们的无存款奖金账户参加月交易大赛。但是，如果他们开设一个标准账户，并以最低金额入金，他们就有资格参加。
- 2.11 每个参与者都同意将他/她的交易账户作为策略提供者列在社会交易商中。
- 2.12 如果在社会交易商中列出的参与者的账户被用户关注，参与者将有机会从其用户产生的利润中产生基于高水位的月度业绩费。绩效的计算是基于股权并考虑到每月的任何高水位。

### 3. 奖金和获胜者的确定

3.1 本次交易大赛的月度奖金为10,000美元。

第一名获得5,000美元的奖金

第2名获得2,000美元的奖金

第三名奖励1,500美元

第4名奖励1,000美元

第五名奖励500美元

3.2 有资格获得奖金的最低数量是6手，总存款为

300USD/300EUR/30,000JPY/300GBP，按比例相当于总存款金额的2%。

3.2.1 最低交易量 - 0.01手。

3.2.2 最大交易量 - 1000手。

3.2.3 步数大小 - 0.01手。

3.2.4 未结头寸/挂单的最大数量 - 200。

3.2.5 交易大赛的结果将根据%的表现来计算 = ((平仓盈亏+浮动盈亏)/(初始资金-信用+总存款)) x 100

- 如果客户在2022年9月1日之前加入比赛，我们将在2022年9月1日-00:00的时候计算(初始资金-信贷)。

- 如果客户在2022年9月1日之后加入，例如在2022年9月10日-09:00，我们将在2022年9月10日-09:00取走(资产-信用)。

3.3 交易比赛的成绩将根据总存款计算。

3.4 所有当前的比赛统计数据将在TradersTrust网站上提供。

3.5 利润净值百分比最高的参赛者，同时遵守这里的所有其他条件，将被宣布为获胜者。

3.6 奖品金额可根据并受制于T&C中关于从账户中提取金额的规定而提取。

3.7 现金奖得主的名单将在上个月的交易竞赛结束后的10个工作日内确定。

3.8 奖金将在获奖者名单公布后的20个日历日内支付到获奖者在[TTCM]的真实/实盘账户中，并且可以不受限制地提取。

3.9 如果两个或更多的比赛获胜者在比赛结束时拥有相同的最高利润率，那么各自的奖金将由他们平分。

3.10 本公司保留在有直接或间接证据表明有人企图用奖金进行诈骗的情况下宣布任何已经发放的奖金无效并予以取消的权利。

3.11 比赛和提供的奖品不应视为对交易的激励。只有当你觉得自己已经准备好进行交易时，才可以参加交易大赛。

3.12 每位参赛者同意他/她的一些注册数据(包括但不限于居住国)，以及他/她在比赛账户内的交易活动可能在比赛期间被公开分享。

3.13 我们还保留在比赛结束后20个工作日内，以任何形式或媒体公布获奖者的交易ID/姓名和县市的权利。

3.14 如果我们没有收到足够数量的符合参赛要求的合格参赛者，我们可以酌情选择比上述更少的获奖者。

#### 4. 一般规则

4.1 本公司保留权利，根据其最终和有约束力的判断和决定，拒绝或取消任何违反本条款的参赛者的资格，在任何情况下，当本公司有理由相信参赛者从事欺诈或其他不公平的交易方法/做法，包括但不限于。

4.1.1 两个或多个参赛者之间的任何形式的IP匹配都将被取消资格。

4.1.2 任何形式的套利交易，和/或任何其他滥用定价和/或报价的行为，将被取消比赛资格。

4.2 如果本条款和条件的英文版本与翻译版本之间有任何冲突或不一致，则应以英文版本为准。

4.3 本公司保留在任何时候更改比赛条款或取消比赛的权利，无需事先通知，也无需对参赛者承担任何责任。

4.4 TTCM Traders Capital Limited是一家在百慕大根据第14条和第6/132C(1)条成立的有限责任公司。14和6/132C(1)条在百慕大注册成立的有限责任公司，在公司注册处注册，公司编号为54135，注册地址为5楼，Andrew's Place, 51 Church Street Hamilton HM 12 Bermuda。

#### 5. 限制的地区

5.1 本次比赛将不提供给来自澳大利亚、新西兰、朝鲜、伊朗、伊拉克、叙利亚、苏丹、阿富汗、老挝人民民主共和国、乌干达和也门、加拿大、美国、古巴、圭亚那、委内瑞拉、波多黎各的居民。来自这些地区的参与者将无法在本公司开设真实账户，因此他们将被取消资格。

外汇和差价合约是杠杆产品，你可能会损失你的初始存款以及大量的投资。杠杆产品交易具有高风险，可能不适合所有投资者，因此请仔细考虑您的投资目标、经验水平、财务资源、风险偏好和其他相关情况。在与[TTCM]进行任何交易之前，请阅读并理解风险披露政策。

## Monthly Trading Competition Terms and Conditions

### 1. [Live] Monthly Competition Rules

- 1.1 The Competition is organized by TTCM Traders Capital Limited, hereinafter referred to as “TTCM” and “the Company.”
- 1.2 Registration for this Competition and/or entry in the Competition constitutes your agreement to these Rules and you will not be eligible for the prize unless you agree to these Rules.
- 1.3 Each Monthly Competition starts at [00:00] a.m. (EET) on the first day of each of the applicable calendar month during year 2022 (“Start Date”) and ends at 23:59 p.m. (EET) of the last day of such applicable calendar month during the year 2022 (respectively, the “End Date” and, the “Competition Period”).

#### Trading Competition dates:

- 1<sup>st</sup> Round: 01<sup>st</sup> July 2022, 00:00 EET until 31<sup>st</sup> July 2022, 23:59 EET.  
2<sup>nd</sup> Round: 01<sup>st</sup> August 2022, 00:00 EET until 31<sup>st</sup> August 2022, 23:59 EET.  
3<sup>rd</sup> Round: 01<sup>st</sup> September 2022, 00:00 EET until 30<sup>th</sup> September 2022, 23:59 EET.  
4<sup>th</sup> Round: 01<sup>st</sup> October 2022, 00:00 EET until 31<sup>st</sup> October 2022, 23:59 EET.  
5<sup>th</sup> Round: 01<sup>st</sup> November 2022, 00:00 EET until 30<sup>th</sup> November 2022, 23:59 EET.  
6<sup>th</sup> Round: 01<sup>st</sup> December 2022, 00:00 EET until 31<sup>st</sup> December 2022, 23:59 EET.

### 2. Participation Eligibility

- 2.1 Only persons of legal age (18 or older) can take part in the Competition.
- 2.2 The Monthly Live Competition is available to all verified live classic account holders (hereinafter referred to as “Participants”) according to the Company’s procedures and policies; Participants who do not meet the criteria for opening a live account with the Company shall be disqualified and the Company shall reserve the right to withhold the prize and award another trader as per the conditions of the Competition.
- 2.3 Each participant agrees to provide real data during registration. Providing fake data may result in disqualification from the Competition at any stage.
- 2.4 Each client is eligible to open only one Trading competition account per month. Users can still trade on several accounts; however, they will only be allowed to add one of them to the competition each month.
- 2.4.1 Users participating in the contest who have more than one profile and open or operate multiple competition accounts will not be entitled to receive any prizes.
- 2.5 Only the Classic Account type is eligible to participate in the Live Trading Competition.
- 2.6 The minimum deposit amount is USD300/EUR300/JPY30,000/GBP300 to be eligible to participate in the Trading Competition.
- 2.7 The Participant may enter the Monthly Live Trading Competition running during the current month or the next month, by entering his/her account into the Competition in the Secure Area at any time between the first day of the month and the last day of the month.

- 2.8 Each Competition account shall have the same trading conditions:
- 2.8.1 Initial deposit: USD300/EUR300/JPY30,000/GBP300 or more.
  - 2.8.2 Leverage: any leverage up to 1:3000.
  - 2.8.3 Trading Instruments: Forex, Metals, Indices, Commodities, Cryptocurrencies.
  - 2.8.4 Trading via Expert Advisers is allowed [scalping].
- 2.9 Strategy followers (of the Copy Trade/Social Trade program) may not participate in the Monthly Trading Competition using their Copy Trade / Social Trade account.
- 2.10 Clients participating in any No Deposit Bonus are not eligible for the Monthly Trading Competition using their No Deposit Bonus account. However, they are eligible if they open a classic account which they fund with the minimum amount.
- 2.11 Each participant agrees to having his/her trading account listed in the social trader as a strategy provider.
- 2.12 In the event that the account of a participant being listed in the social trader is followed by subscribers, the participants will have the opportunity to generate a monthly performance fee based on High Water Mark from the profit generated by its subscribers. The performance being calculated based on the equity and considering any High-Water Mark on a monthly basis.

### 3. Prizes and Winner Determination

- 3.1 The monthly prize fund of the Trading Competition is 10,000 USD:
- 1<sup>st</sup> place is awarded with 5,000 USD
  - 2<sup>nd</sup> place is awarded with 2,000 USD
  - 3<sup>rd</sup> place is awarded with 1,500 USD
  - 4<sup>th</sup> place is awarded with 1,000 USD
  - 5<sup>th</sup> place is awarded with 500 USD
- 3.2 The minimum volume required in order to be eligible to receive the prize is 6 lots for a gross deposit of USD300/EUR300/JPY30,000/GBP300 and proportionally which is the equivalent in lots of 2% of the total deposit amount converted in USD.
- 3.2.1 Minimum volume - 0.01 lot,
  - 3.2.2 Maximum volume - 1000 lots,
  - 3.2.3 Step size - 0.01 lot,
  - 3.2.4 Maximum number of open positions/pending orders - 200.
- 3.2.5 The trading Competition result will be calculated based on % performance =  $((\text{closed P/L} + \text{floating P/L}) / (\text{initial Equity} - \text{Credit} + \text{total deposits})) \times 100$
- if the client joined the Competition before 01/09/2022, we take (initial Equity – Credit) at 01/09/2022 - 00:00
  - if the client joined after 01/09/2022, for example on 10/09/2022 - 09:00, we take (Equity – Credit) at 10/09/2022 - 09:00
- 3.3 The trading Competition performance will be calculated based on total deposit.
- 3.4 All the current Competition statistics shall be available on the TradersTrust website.
- 3.5 The participants with the highest % in profit equity who also adhere to all other conditions set herein shall be announced as winners.
- 3.6 The Prize amounts are withdrawable in accordance with, and subject to, to provisions of the T&C with respect to withdrawing amounts from the Account.

- 3.7 The list of cash prize winners will be definitive within 10 working days following the end of the trading Competition for the previous month.
- 3.8 The prize is paid into the winner's real / live account with [TTCM] within 20 calendar days of the announcement of the winners and can be withdrawn without restrictions.
- 3.9 In case two or more Competition winners have equal highest % in profit equity at the end of the Competition, the respective prize will be shared among them equally.
- 3.10 The Company reserves the right to declare any prize already given invalid and subject to cancellation upon direct or indirect evidence of attempted fraudulent operations with the prize funds.
- 3.11 Competition and prizes offered should not be considered as an incentive to trade. Only partake in the trading Competition when you feel you are ready to trade.
- 3.12 Each contestant agrees that some of his/her registration data (including but not limited to country of residence), as well as his/her trading activity within the Competition Account might be shared publicly during the Competition Period.
- 3.13 We further reserve the right to publish the winners' trading IDs/Names and counties, in any form or media whatsoever within 20 business days from the End Date.
- 3.14 If we do not receive a sufficient number of Eligible Participants meeting the entry requirements, we may, at our discretion, select fewer winners than described above.

#### 4. General Rules

- 4.1 The Company reserves the right, in its sole judgement and discretion which will be final and binding, to reject or disqualify any participant who is breaching the terms set herein and, in all cases, when the Company has reasons to believe that the contestant is engaged in fraudulent or otherwise unfair trading methods/practices including but not limited to:
  - 4.1.1 Any kind of IP match between two or more participants shall be grounds for disqualification.
  - 4.1.2 Any kind of arbitrage trading, and/or any other abuse with pricing and/or quotes will be subject to disqualification from the Competition.
- 4.2 If there is any conflict or inconsistency between the English and the translated version of the Terms and Conditions, the English shall be the governing and prevailing version.
- 4.3 The Company reserves the right to change the terms of the Competition or cancel it at any time without prior notice and without any liability to the participants.
- 4.4 TTCM Traders Capital Limited, a limited liability Company, incorporated in Bermuda under section 14 and 6/132C(1) of the Companies Act 1981, registered with the Registrar of Companies under Company number 54135 and with registered address 5th Floor, Andrew's Place, 51 Church Street Hamilton HM 12 Bermuda.

#### 5. Restricted Regions

- 5.1 The competition will not be provided to residents from Australia, New Zealand, North Korea, Iran, Iraq, Syria, Sudan, Afghanistan, Lao People's Democratic Republic, Uganda and Yemen, Canada, USA, Cuba, Guyana, Venezuela, Puerto Rico. Participants from these



areas will not be able to open live accounts with the Company and as a result they will be disqualified.

*Forex and CFDs are leveraged products and you may lose your initial deposit as well as substantial amounts of your investment. Trading leveraged products carries a high level of risk and may not be suitable for all investors, so please consider your investment objectives, level of experience, financial resources, risk appetite and other relevant circumstances carefully. Please read and understand the risk disclosure policy before entering any transaction with [TTCM].*